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Koosolek algas 16.30. Lõppes 18.15 

 

Kohal olid: Meelis Atonen, Aire Teras, Kristel Abel, Kätlin Rohilaid-Aljaste, Aade Erits, Liivia 

Kivit, Mehis Pever   

Puudusid:  Raivo Niidas, Monika Haukanõmm, Thalia Põldma 

Koosoleku juhataja: Meelis Atonen 

 

Päevakord:  
 

1. Õppeaasta algus 

2. Kooli õppekava muudatused 

3. Lastevanemate üldkoosoleku ettevalmistamine 

4. Algatatud küsimused 

 

1. Õppeaasta algus  

Mehis Pever tegi ülevaate: õpetajate kohad on täidetud, va eesti keele ja bioloogia õpetajad. 

Olemas tugipersonal, uus sotspedagoog ja psühholoogid. Õpetajatel on suur ülekoormus, 

klassijuhatajaid raske leida. Ukraina klassis toimub õppetöö eesti keeles. Ruumipuuduse 

leevendamiseks sai arvutiklassist tavaklass ja  arvutitunnid toimuvad koduklassides 

sülearvutitega. Arutleti klassides õpilaskohtade arvu üle. 

 

2. Õppekava muudatusted 

Kooli õppekava muudatuste tegemise protsess toimub terve õppeaasta. Mehis Pever tutvustas 

praeguseid õppekava muudatusi. 

 

Otsustati:  

heaks kiita tutvustatud muudatused. 

 

3. Lastevanemate üldkoosoleku ettevalmistamine 

Arutleti kooli hoolekogu teemadel ja 27. septembri lastevanemate üldkoosoleku päevakorda ning 

lastevanemate kogu koosolekust.  

 

Otsustati: 

a) Üldkooolek toimub 27. septembril kl 18.00 

b) Mehis Pever teeb ülevaate kooli teemadest. Margit Timakov räägib õppetööst.Gairi Volk 

tutvustab tugisüsteemide tööd. Meelis Atonen räägib hoolekogu tööst. 

c) Senised lastevanemte esindajad Meelis Atonen, Kätlin Rohilaod Aljaste ja Kristel Abel on 

nõus jätkama hoolekogu töös, kui üldkoosolekul teisi kandidaate ei esitata.  

d) Lastevanematekogu koosolek toimub11.oktoobril. Igast klassist osaleks vähemalt üks 

lapsevanem. 

 

 

4. Algatatud küsimused 

Kätlin Rohilaid-Alajste mureks on koolikiusamine ning kooli kodulehelt ei kajasta piisavalt 

vajalikku infot. 



Mehis Pever ütles, et HEVKO koordinaator Gairi Volk on koostanud omapoolsed soovitused 

koolikiusamisega tegelemiseks. 

Aade Erits selgitas, et sellel aastal on väga keeruline tunniplaani koostamine ja selle tõttu ka 

viivitus-  puuduvate või väljaspoolt maja tulevate õpetajate võimalustega arvestamine, õpilastele 

samaaegselt pakutavate tugisüsteemide ja keelerühmadega arvestamine, perioodõpe, 

ruumipuudus. 

 

Otsustati:  

a) Gairi Volk annaks ülevaate koolikiusamisega tegelemisest, aga 

olulisem oleks rõhutada hea keskkonna loomist, ühist huvi koostööle ja oskusele konflikte 

rahumeelselt lahendada ja kõik tunneksid, et koolis on hea olla ja säiliks koolirõõm. 

b) Järgmine hoolekogu koosolek toimub 21.novembril kl 16.30. 
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